

# AIKE-DELLARCO

艾可画廊

Press Release

## Lift with Care

Artist: Hu Yun

Venue: AIKE-DELLARCO main space | F2, Bldg 1, 50 Moganshan Rd, Shanghai

Exhibition dates: April 13 - 30, 2013

Tel: +86 21 52527164

Email: shanghai@aikedellarco.com

Website: www.dearco.it

Opening: 5-8pm, April 13th (Saturday), 2013

AIKE-DELLARCO main space | F2, Bldg 1, 50 Moganshan Rd, Shanghai

AIKE-DELLARCO is pleased to announce the solo project 'Lift with Care' by Hu Yun, opening April 13th and on view until April 30th 2013. In recent years Hu Yun delves into different kinds of subjects, intertwining historical narration with individual experiences, adopting an interdisciplinary approach. In this project, the artist composes a narrative structure that combines the true recounts of the expedition led by a foreign explorer, which took place in Western China at the beginning of 20th century, with the personal recollection of the memories and experiences of the artist's grandfather.

Hu Yun, born in 1986 in Shanghai, Hu Yun lives and works in Shanghai. He graduated from China Academy of Art. Hu had a three months artist-residency in the Natural History Museum London in collaboration with GASWORKS in 2010, and final outcome of residency project was on display in the Natural History Museum through out 2011. His project *A Natural History Research*, begun in 2011, is a continuing project that uses different objects to fuse aspects of his personal encounter, the forming of the system and the colonial past with myths and historical truths. Hu had his first solo exhibition in Magician Space in Beijing 2010; his works have also been exhibited at the 7<sup>th</sup> Shenzhen Sculpture Biennale (2012) and 4<sup>th</sup> Guangzhou Triennial (2012). He is co-founder of the independent art e-journal PDF and Youth Sale Store, artists initiated pop up project.

AIKE-DELLARCO main space  
F2,Bldg 1,50 Moganshan Rd, Shanghai  
艾可画廊 主空间  
上海莫干山路50号1号楼2楼

AIKE-DELLARCO bldg 0  
Room 102, Bldg 0, 50 Moganshan Rd, Shanghai  
艾可画廊 0号楼  
上海莫干山路50号0号楼102室

Tel: +86 21 52527164  
Fax: +86 21 52527164  
Web: www.dearco.it  
E-mail: shanghai@aikedellarco.com

# AIKE-DELLARCO

艾可画廊

新闻稿

## 轻拿轻放

艺术家：胡昀

展览时间：2013年4月13日 - 4月30日

展览地点：艾可画廊 主空间，上海莫干山路50号1号楼2楼

联系电话：+86 21 52527164

电子邮件：shanghai@aikedellarco.com

网址： www.dearco.it

开幕酒会：2013年4月13日 下午5点至8点

艾可画廊 主空间，上海莫干山路50号1号楼2楼

艾可画廊荣幸的宣布，将于2013年4月13日至4月30日在主空间展示胡昀的最新个人项目“轻拿轻放”。延续艺术家近年来对于各种历史叙述及个体生活经历的系列调研与相关创作。本次项目中，多条叙事线索围绕早年的一支外国探险队在中国西部考察的经历平行展开，同时，艺术家继续了自己与祖父的合作，在个人记忆、谣传、亲身经历中重访生命中的冒险之旅。

胡昀于1986年出生于上海，现生活工作在上海。2008年毕业于中国美术学院。他于2010年在英国自然历史博物馆和GASWORKS完成了为期三个月的艺术家考察入驻，相关作品在自然历史博物馆中展出并被博物馆收藏，期间开始的“一个自然历史研究计划”作为一个持续进行的计划，从自然历史的角度展开个人研究与实践创作。胡昀的首个个展于2010年在北京魔金石空间展出；他的作品还参加了第七届深圳雕塑双年展和第四届广州三年展等国际性展览。胡昀是独立艺术电子刊物《PDF》的发起人之一，同时也是艺术家自发项目“青年折扣店”的负责人之一。

AIKE-DELLARCO main space

F2,Bldg 1,50 Moganshan Rd, Shanghai

艾可画廊 主空间

上海莫干山路50号1号楼2楼

AIKE-DELLARCO bldg 0

Room 102, Bldg 0, 50 Moganshan Rd, Shanghai

艾可画廊 0号楼

上海莫干山路50号0号楼102室

Tel: +86 21 52527164

Fax: +86 21 52527164

Web: www.dearco.it

E-mail: shanghai@aikedellarco.com